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Abstract (en)
The guide has a fixed guide element (1) including a defined bearing surface (11), and movable guide element (2) including another defined bearing
surface (21), which is larger than the former defined bearing surface of the fixed guide element. The latter bearing surface of the movable guide
element includes interruptions (3) with periodic movement of the guide, such that the contact area and the surface of tangential stuff region of the
guide elements are smaller than the bearing surface of the fixed guide element. The fixed and movable guide elements are made up of plastic
material.

Abstract (de)
Bei einer Linearführung für Ablaufarmaturen, mit einem feststehenden Führungselement (1), das eine erste definierte Führungsfläche (11) aufweist,
und mit einem beweglichen Führungselement (2), das eine zweite Führungsfläche (21) aufweist, die größer ist als die Führungsfläche (11) des
feststehenden Führungselements (1), ist vorgesehen, dass die Führungsfläche (21) des beweglichen Führungselements (2) Unterbrechungen (3) mit
regelmäßigen Abständen in Bewegungsrichtung der Linearführung aufweist, derart, dass die Kontaktfläche der sich berührenden Stoffbereiche der
Führungselemente (1,2) kleiner ist als die Führungsfläche (11) des feststehenden Führungselements (1).
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